
 

Referat fra Halbestyrelsesmøde 

Dato: 6. januar 2025 

Deltagere: 

 Niels Hougaard 

 Martin Nygaard Schacht 

 Constantin Chiriac 

 Hans Agerholm Hansen 

 Tom Thomsen 

Afbud: Søren Broch 

Økonomi: 

Martin Nygaard Schacht indledte mødet med en rapport om økonomien og 

status på vores konti. Han oplyste følgende saldi: 

 Driftkonto: 849.883 kr 

 Kioskkonto: 85.769 kr 

 Opsparingskonto i Den Jyske Sparekasse: 712.519,51 kr 

De største udgifter på hver konto blev gennemgået. Sammenlignet med 

sidste år har vi cirka 100.000 kr mindre på driftkontoen.  

Hallen har et tilskud på cirka 80.000 til gode fra kommunen og derudover 

skal der overføres 100.000 kr til Støtteforeningen for året 2024. 

Dette betyder, at vi slutter året med omkring 120.000 kr mindre end sidste 

år. 

I 2024 blev der foretaget flere større investeringer, herunder en ny 

gulvvaskemaskine og et nyt varmestyringssystem. 



På grund af usikkerhed omkring økonomien i det kommende år blev det 

besluttet, at vi fremover ikke yder yderligere støtte til Støtteforeningen. Dog 

kan vi eventuelt hjælpe i særlige situationer, hvis kiosken genererer 

overskud. 

Der er stadig stor usikkerhed omkring det præcise beløb, vi modtager fra 

kommunen i 2025, da det endnu er uklart, om skolen skal lukkes eller ej. 

Dan Cage Cup: 

Der blev drøftet erfaringer fra Dan Cake Cup, som fandt sted sidste 

weekend. Der blev også lavet en bemandingsplan for de kommende 

aktiviteter. 

Reparation: 

En defekt genveks blev konstateret, da en ventil (kuglehane) er sprunget. 

Niels tager kontakt til Cuno for at aftale, hvornår reparationen kan finde 

sted. 

 


